
 

 
 

Interesna skupina negospodarskih dejavnosti 
 
Številka: 0653-04/12-10/2                
Ljubljana, 5. 7. 2013                                                              Osnutek                           
                                                                                                       

Z A P I S N I K  
 

10. seje Interesne skupine negospodarskih dejavnosti, ki je potekala v ponedeljek, 1. julija 
2013, v mali dvorani na Tomšičevi, Tomšičeva 5, Ljubljana. 
 
Seja se je pričela ob 13.00 uri in zaključila ob 13.50 uri.  
 
PRISOTNI: 

 vodja interesne skupine: mag. Darija Kuzmanič Korva, 

 člani interesne skupine: Mitja Bervar, dr. Zoran Božič, dr. Janvit Golob, dr. Radovan 
Stanislav Pejovnik in mag. Peter Požun. 

 
Sejo je sklicala in vodila vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva. 
 
Dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 9. seje interesne skupine 
 
2. Priprava na 9. sejo Državnega sveta  
 
3. Razno 

Ad 1) 
 
Zapisnik 9. seje interesne skupine je bil potrjen brez pripomb (ZA 6, PROTI 0). 

 
Ad 2) 

 
Interesna skupina je obravnavala sledeče točke dnevnega reda 9. seje Državnega sveta: 
 
Pobude in vprašanja državnih svetnic in svetnikov 
Interesna skupina o tej točki dnevnega reda ni razpravljala, ker do seje interesne skupine ni 
bila vložena nobena pobuda ali vprašanje državnih svetnic in svetnikov.   
 
Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o gozdovih (ZG-D), EPA 1215-VI 
Interesna skupina se je seznanila z Mnenjem Komisije za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. 
Interesna skupina je v zvezi s to točko dnevnega reda v razpravi opozorila na problematiko 
načrtnih nakupov gozdnih površin s strani tujcev zaradi izkoriščanja naravnih bogastev, a po 
opravljeni razpravi ni oblikovala pisnega stališča. 
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Tretje letno poročilo o izvajanju Zakona o razvojni podpori Pomurski regiji v obdobju 
2010-2015 v letu 2012, EPA 1212-VI 
Interesna skupina se je seznanila s Poročilom Komisije za lokalno samoupravo in regionalni 
razvoj in predlogom sklepa Državnega sveta.  
Interesna skupina v zvezi s to točko dnevnega reda ni imela posebnih pripomb in ni 
oblikovala pisnega stališča. 

  
Letno poročilo 2012 Komisije za preprečevanje korupcije, EPA 1222-VI 
Interesna skupina se je seznanila z Mnenjem Komisije za državno ureditev in predlogom 
sklepa Državnega sveta.  
V razpravi je bilo izpostavljeno vprašanje vpliva tendencioznega poročanja medijev na samo 
dojemanje problema korupcije v državi, saj gre velikokrat za pretirano poudarjanje njene 
prisotnosti v vseh porah družbe ali pa za drugo skrajnost – za prepričanje, da o tem sploh ne 
bi bilo potrebno govoriti. Interesna skupina je menila, da je potrebna neka vmesna pot, zlasti 
pa je pomembno, da vse zadeve, ki jih KPK preiskuje, dobijo svoj epilog. 
Interesna skupina v zvezi s to točko dnevnega reda ni oblikovala pisnega stališča. 
 
Predlog resolucije o nacionalnem programu za jezikovno politiko 2014-2018 
(ReNPJP14-18), EPA 1208-VI 
Interesna skupina se je seznanila z mnenjem Komisije za kulturo, znanost, šolstvo in šport.   
Član interesne skupine in predsednik Komisije za kulturo, znanost, šolstvo in šport je na 
kratko povzel razpravo na seji komisije in pojasnil, da je pristojni odbor Državnega zbora v 
veliki meri upošteval mnenje komisije ter celo povzel večje število predlaganih amandmajev 
kot svoje ter jih tudi sprejel.  
Član interesne skupine dr. Radovan Stanislav Pejovnik je opozoril na problematiko 
financiranja lektoratov slovenščine v tujini, saj se sredstva za njihovo delo omejujejo in je s 
tem njihovo delovanje ogroženo. Pri tem je poudaril, da tudi lektorati v veliki meri prispevajo k 
ohranitvi in razvoju slovenskega jezika in da je interes za učenje slovenskega jezika s strani 
tujih študentov na univerzah z lektorati slovenščine velik. Dober primer je odprtje centra za 
japonske študije za srednjo in jugovzhodno Evropo ravno v Sloveniji Japonska, do katerega 
bo prišlo v veliki meri prav zaradi dobrega dela in dobrih kontaktov lektorata slovenščine na 
Japonskem.  
Interesna skupina je v razpravi podprla predlog resolucije, a v zvezi s to točko dnevnega 
reda ni oblikovala pisnega stališča. 
 
Predlog Rebalansa proračuna Republike Slovenije za leto 2013 (Rb2013), EPA 1287-VI 
Interesna skupina predloga sklepa Državnega sveta k predlogu zakona do seje interesne 
skupine še ni prejela, saj je pristojna Komisija za gospodarstvo, obrt, turizem in finance 
predlog zakona obravnavala ravno v času poteka seje interesne skupine. Posledično se 
interesna skupina do predloga sklepa Državnega sveta ni mogla opredeliti ali sprejeti 
pisnega stališča. 
 
Poročilo o delu Inšpektorata Republike Slovenije za delo za leto 2012, EPA 1200-VI 
Interesna skupina se je seznanila s poročilom Komisije za socialno varstvo, delo, zdravstvo 
in invalide in predlogom sklepa Državnega sveta k poročilu. 
Član interesne skupine in predsednik Komisije za socialno varstvo, delo, zdravstvo in 
invalide mag. Peter Požun je na kratko povzel razpravo na seji komisije in pri tem poudaril, 
da se komisija iz leta v leto seznanja z enakimi kritičnimi področji dela inšpektorata za delo, 
da pa je po novem zaskrbljujoče zlasti to, da so se na primer kršitve v zvezi s plačili za delo  
začele pojavljati tudi v širši javni upravi, ne samo v zasebnem sektorju. Hkrati je poudaril, da 
je komisija z zadovoljstvom sprejela optimističen pristop nove glavne republiške inšpektorice 
za delo k nadaljnjim reformam dela inšpektorata in k iskanju pravih rešitev.  
Interesna skupina je v razpravi podprla predlog sklepa Državnega sveta k poročilu, a pri tem 
ni oblikovala pisnega stališča. 
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Ad 3) 
 

Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je opozorila na Predlog zakona o 
davku od srečk, ki je bil vložen v proceduro po nujnem postopku in ki naj bi posredno vplival 
na zmanjševanje obsega finančnih sredstev iz naslova iger na srečo, ki se namenjajo 
delovanju Fundacije za financiranje invalidskih in humanitarnih organizacij (FIHO) in s tem 
posredno številnim društvom in združenjem invalidov ter njihovim programom. Mag. Peter 
Požun je pri tem pojasnil, da se Komisija za socialno varstvo, delo, zdravstvo in invalide do 
predloga zakona ne bo opredelila, saj bi po poslovniku morala kot zainteresirana komisija 
zadevo obravnavati pred matičnim delovnim telesom, kar pa zaradi natrpanega urnika sej 
delovnih teles v ponedeljek, 1. 7. 2013, ni bilo možno izvesti. Hkrati je pojasnil, da bo 
omenjeni predlog zakona obravnavala pristojna komisija Državnega sveta, to je Komisija za 
gospodarstvo, obrt, turizem in finance in se do njega tudi opredelila. Menil je, da se v 
primeru, da bi prišlo do predloga za veto in če bo potrebno, lahko do te problematike 
interesna skupina še vedno naknadno opredeli. 
 
Interesna skupina je odprla tudi vprašanje obdavčitev potnih stroškov in plačila za delo 
državnih svetnikov, saj se trenutno vsi prihodki državnih svetnic in svetnikov, ki jih slednji 
prejmejo s strani Državnega sveta, ne glede na njihovo naravo avtomatično upoštevajo v 
osnovo za akontacijo dohodnine, potem pa morajo državni svetniki naknadno in to v 
dolgotrajnih procesih dokazovati, da del teh stroškov dejansko predstavlja materialne stroške 
in zahtevati povračila že plačane dohodnine. Predsednik Državnega sveta Mitja Bervar je 
pojasnil, da se ta problematika že aktivno ureja ter da so na to temo že dogovorjeni sestanki 
s pristojnimi osebami na Davčni upravi.  
 
 
 
 
Nuša Zupanec                                                             Mag. Darija Kuzmanič Korva 
sekretarka interesne skupine                                      vodja interesne skupine        


